
САОПШТЕЊЕ ЗА МЕДИЈЕ 

Поводом саопштења СНСа у Дољевацу, које је дато неким медијима и у којем се наводи да се 

на листи СПСа у Дољевцу налазе чланови Двери, као и то да Ненад Стојиљковић као повереник 

Двери у Дољевцу индиректно учествујем на изборима, да их не бојкотује, иако је казао да су 

фарса, као и то да пружа подршку СПСу, морам да изнесем истину каква је заиста. 

Као владајућа странка, која има помоћ државних институција у прикупљању информација о 

сваком и о свему, челници СНСа у Дољевцу би требали да знају да сам ја био окружни 

координатор Двери. Такође би требали да знају да сам на последњем главном одбору 

25.11.2018. поднео оставку на чланство у главном одбору, као и то да сам иступио из чланства 

српског покрета Двери. О разлозима напуштања Двери, иако сам најавио конференцију за 

штампу, из коретности не желим да пишем пре 16. децембра када се одржавају избори у 

општини Лучани на којима Двери учествују. - Значи нисам више члан Дери. 

И даље тврдим да су избори у Дољевцу фарса дољевачке власти и да су само непотребно 

трошење пара грађана, као и да су против законито расписани. Због тога на њима не учествујем 

са својом листом. Мишљења сам да кампања за бојкот дољевачких избора , нема сврху и само 

би ишла на руку дољевачкој власти, јер у оваквим условима када су бирачки одбори 

састављени углавном од представника власти, гласачки листићи оних који не изађу на изборе 

били би ,попуњени, руком власти. 

Тачно је да подржавам изборну листу СПСа на изборима у Дољевцу, јер сам сигуран да ту листу 

није састављала садашња дољевачка власт. СПС је био у опозицији у предходном сазиву 

скупштине у Дољевцу  и гласао је увек за моје предлоге. СПС је био у опозицији заједно са 

мном у скупштуни Дољевца и док сам био председник дољевачких напредњака, а данашњи 

челници општине и функционери СНСа чланови УРСа. Зато данас на листи СНСа нема ни једног 

члана који је од 2009. стварао СНС и трпео сву могућу тортуру од тадашње власти УРСа. 

Тачно је да се мој син налази као 4. на листи СПСа. У следећем сазиву дољевачке скупштине ја 

сигурно нећу бити одборник али се надам, да ће мој син наставити да заступа оне идеје и 

ставове за решавање горућих проблема свих грађана општине, као што су недостатак 

водоводне и канализационе мреже на целој територији општине или завршетак започетих 

инвестиција које су почете пре више од деценије (као што је балон сала у Малошишту, 

канализациона мрежа и друго..), давање подстицаја пољопривредницима, итд ... за ове 

предлоге сам имао подршку и одборника СПСа у предходном сазиву скупштине. 

Због свега овога одлучио сам да на локалним изборима у општини Дољевац у недељу 

16.12.2018. подржим листу СПСа. Такође позивам и све оне који ће тог дана изаћи на 

гласање, да свој глас дају тој листи. 
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